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布拉索夫，曾名“斯大林”，是罗马尼亚中部城市。
Brașov, formerly named Orașul Stalin (Stalin City), is situated in central Romania.

我十分喜欢这几个字母的组合，很适合用来做标题。
I am very partial to this combination of letters. I find them very fitting as a title. 

在这 6 页中展示了许多在罗马尼亚不同地区拍摄的照片，来反映罗马尼亚这个前社会主义国家。
The six pages showcase many photographs taken around Romania, which gives a glimpse into this former communist state.

每页主题依次分为“城市”、“符号”、“一个局部”、“橱窗”、“人物”、“绘画”。
Each page follows a theme: City, Symbol, Partial, Display Window, Portrait, and Paintings.
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其实里面有些照片是我在国内拍摄的，冒充是在罗马尼亚拍的，甚至还有几张在墨西哥拍的照片，但是绝大部分还是在罗马尼亚拍的。
In fact some of the photos were taken in China, but I snuck them in to pretend that they were taken in Romania. 
In fact, several were from Mexico, but most are from Romania.
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